
 

 

Møde nr. 19-20 

 

Kokkedal Skole 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

d. 5. okt. kl. 17.30 -21.00 

Mødeleder: Torben 

 

 

 

  Kommentarer til referat

Godkendt 

 

 Kommentarer til dagsorden 

Godkendt 

 

Nyt fra elevrådet  

Elevrådet har for nylig haft en workshop, hvor de har arbejdet med, hvad det nye 

kantineområde på Øst skal kunne. Der var mange fine tanker, både i forhold til 

 funktioner, madønsker og indretning 

 Hvordan har det virket, at naturfagene nu er samlet i én naturfaglig prøve?  

Ole og Sophia (begge sience-lærere) fortalte om den nye naturfagsundervisning samt 

eksamensformen. Omkring 1. april trækker eleverne et problemområde, der går på 

tværs af de tre fag (fysik/kemi, biologi og geografi). Dette problemområde arbejder de 

så med frem mod mdtl. eksamen på baggrund af en synops.  

Undervejs kom Ole og Sophia også ind på diverse fordele og udfordringer ved denne 

form for undervisning og eksamen. 

 Skolens sang      ved Thordis  

Thordis laver et skriv til elever og forældre, hvor der indkaldes til en arbejdsgruppe, der skriver 

skolens sang. Vi sørger for invitationen bliver lagt ud på Aula 

 Legepladser og muligheden for at forbedre dem.      ved Kirsten og Hanne  

Hanne har forhørt sig i en afdeling på sin arbejdsplads, der arbejder med 

udendørsaktiviteter, for at høre hvordan man uden penge kan få skabt uderum til 

forskelligartede aktiviteter.( her tænkes på udearealerne på Vest, især ud for spor A og 

boldbanen). Det har imidlertid været vanskeligt at få en dialog i gang, da mange på 

arbejdspladsen arbejder hjemmefra, hvilket vanskeliggør uforpligtende 

møder/samtaler. Kirsten og Hanne vender tilbage i jan. med lidt mere præcise forslag 

 til, hvad der tænkes.

 



 

 

 Nyt fra formand og skoleleder  

Torben har haft kontakt til park og vej for at få lagt ekstra grus på den midlertidige 

 cykelsti ved byggepladsen.

 

Vedr. Corona: når vi får besked om et Coronatilfælde tager vi som det første kontakt til 

vores kommunale Corona hotline, som har kontakt til Sundhedsstyrelsen. Herfa får vi at 

vide, hvordan vi skal forholde os. Derefter går smitteopsporingen i gang. 

 

Sprogdagen er vel gennemført. 

 

 Motionsdagen kommer til at foregå årgangsvis, og bliver i forskellige udgaver.

 

 Nyt fra skoleudvalget  

På baggrund af udtalelserne fra de forskellige skolebestyrelser er det nu vedtaget at 

 valgperioden i skolebestyrelsen fortsat er 4 år.

 

 Evt.  

 

 Kommende møder: torsd. d. 5/11(webex-møde) – onsd. d. 6/1 – tirsd. d. 23/2 – torsd. 

 d.25/3 - onsd. d. 5/5 (årsberetning) – torsd. d. 17/6

 

 

 

 

 

 


